



ASIAN PARLIAMENTARY ASSEMBLY

Manama, 14 December 2025

Dear Speaker / President Member of Asian Parliamentary Assembly

Excellency,

On behalf of the Parliamentary Group of the Kingdom of Bahrain and the Asian Parliamentary Assembly (APA), it is a great honor and pleasure for us to extend a cordial invitation to Your Excellency to personally participate in the Executive Council Meeting and the 16th Plenary Session of the APA, which is to be held in Manama on January 24-28, 2026.

The Host Parliament offers hospitality (accommodation, meals and local transportation) between the dates 24-28 January 2026 (four nights) as follows:

- Official delegates of APA member parliaments as determined in the Article 8 of the APA Charter:
- Two representatives for each observer parliament;
- One representative for each observer organization.

The relevant documents of the 16th Plenary Session could be accessed through the APA website: www.asianparliament.org.

The registration form, draft agenda and other documents will be forwarded soon and it would be greatly appreciated if you could inform the Secretariat of the Host Parliament and the APA Secretariat regarding the composition of your delegation at the earliest convenient, but no later than 5th of January 2026.

It would be a great honor if Your Excellency could lead your delegation in the 16th Plenary Session of the APA in Manama, Bahrain.

Please accept, Excellency, the assurances of our highest consideration.

Ahmed bin Salman Al Musalam Speaker of the Council of Representatives Chairman of the Executive Committee of the Parliamentary Group Dr. Mohammad Reza MAJIDI Secretary General of the Asian Parliamentary Assembly





التاريخ: 14 ديسمبر2025م المنامة

معالي الرئيس،، سعادة عضو الجمعية البرلمانية الآسيوية،،

تحية طيبة وبعد،،،

نيابةً عن الشعبة البرلمانية بمملكة البحرين والجمعية البرلمانية الآسيوية (APA)، نتشرف بدعوتكم لحضور اجتماع المجلس التنفيذي والجمعية العامة السادسة عشرة للجمعية البرلمانية الآسيوية، المقرر عقدهما في المنامة في الفترة من 24 إلى 28 يناير 2026م.

سيُقدم البرلمان المضيف خدمات الضيافة (الإقامة، والوجبات، والمواصلات المحلية) للوفود خلال الفترة من 24-28 يناير 2026م لمدة (أربع ليالٍ) على النحو التالي:

- الوفود الرسمية لبرلمانات الدول الأعضاء في الجمعية البرلمانية الآسيوية كما هو منصوص عليه في المادة 8 من ميثاق الجمعية.
 - مُمثلان (اثنین) عن كل برلمان مراقب.
 - مُمثل (واحد) عن كل منظمة مراقبة.

يمكن الاطلاع على الوثائق ذات الصلة بالجلسة العامة السادسة عشرة عبر الموقع الإلكتروني للجمعية البرلمانية الآسيوية: www.asianparliament.org

سيتم إرسال استمارة التسجيل، ومشروع جدول الأعمال، والوثائق الأخرى قريباً. ونرجو التكرم بإبلاغ أمانة البرلمان المضيف والأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية بتشكيل وفدكم في أقرب وقت ممكن، على ألا يتجاوز ذلك 5 يناير 2026م.

نتشرف بأن يتولى معاليكم قيادة وفدكم الموقر خلال انعقاد الجلسة العامة السادسة عشرة للجمعية البرلمانية الآسيوية (APA) في المنامة، مملكة البحرين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

د. محمد رضا مجيدي الأمين العام للجمعية البرلمانية الآسيوية أحمد بن سلمان المسلم رئيس مجلس النواب رئيس اللجنة التنفيذية للشعبة البرلمانية